
Prządek sesji 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Przedstawienie informacji z pracy Urzędu przez Pana Wójta. 

4. Pytania i interpelacje. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Dolnośląskiego w sprawie przekształcenia Specjalistycznego Szpitala 

Zespolonego im. S. Batorego w Wałbrzychu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Dolnośląskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 

dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Stroniu Śląskim. 

7. Podęjcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady powiatu 

Żabkowickiego w sprawie likwidacji Powiatowego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Ząbkowicach Śląskich. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów 

określających zasady wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 

zastępstw oraz zasady przyznawania dodatków do wynagrodzenia i nagród 

nauczycielom zatrudnionym w Zespole Szkół Samorządowych w Ciepłowodach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie projektu inwestycyjnego „Program ochrony wód 

zlewni rzek Ślęzy i Oławy" zgłoszonego do Funduszu Spójności. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przyznawania 

dotacji helowych na działalność pożytku publicznego w sferze zadań publicznych 

Gminy Ciepłowody. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i 

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu na 

2005 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2004 r. 

13. Odpowiedzi na pytania i interpelacje. 

14. Wolne wnioski i zapytania radnych i mieszkańców gminy. 

15. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie sesji. 



Protokół nr XXI/04  
z sesji Rady Gminy Ciepłowody odbytej w dniu 29.09.2004 r. 

odbytej w sali nr 12 przy Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach. 

Przewodniczący Rady otworzył XXI sesję Rady Gminy Ciepłowody. Na podstawie listy 
obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ustawową ilość 15 radnych, w sesji 
uczestniczyło 9 radnych. 
Do protokołu z ostatniej sesji uwag nie wniesiono, protokół został przyjęty jednomyślnie. AD. 
2 Sprawozdanie z pracy Urzędu przedstawił P. Wójt 

 podjęcie zarządzeń w/g rejestru prowadzonego w sekretariacie UG. 
 Spotkanie z przedstawicielami PKP celem przejęcia budynku stacji PKP plus drogi 
 dojazdowej w ramach rozliczenia zaległości względem nas. Pozostanie kwestia 
 znalezienia sposobu sprzedaży dla P. Wilka.. Propozycja podziału działki, informacja 
 pełna po wycenie nieruchomości. 
 Podziękował za pracę przy organizacji dożynek gminnych. 
 Podpisanie umowy   z WFOŚ na współfinansowanie inwestycji w Kobylej Głowie. – 
 spotkanie z przedstawicielami włoskiego    biznesu i osobami, które przygotowywały 

plan rozwoju lokalnego gminy, zainteresowanie w kierunku    zakładu Przetwórstwa 
owocowo Warzywnego w Ziębicach. Pytania szły w kierunku usprzętowienia, kultury 
upraw roli 

 wniosek nt kanalizacji Ciepłowody- Dobrzenice. 
 rozmowy z US w Ząbkowicach Sl. nt podatku Vat. 
 praca nad wnioskiem i studium wykonalności na inwestycję w Baldwinowicach 
 budowa oczyszczalni przydomowej dla budynku szkolnego 

Całość już funkcjonuje i są zadowoleni z wykonawstwa. 
Ad. 4 
Przew. Rady- zapytał dlaczego PKP nie sprzeda Budynku stacji P. Wilkowi. 
Co z inwestycjami typu wiatraki. 
Radny Urzędowski- zapytał odnośnie budowy Ośrodka Zdrowia, czy jest przygotowana 
dokumentacja. 
Radna Markowska - zapytała w kwestii spotkań z Agencją Rynku Rolnego nt   możliwości 
wydzielenia pola dla rolników 
Ad. 5 
P. Sekretarz-    przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Dolnośląskiego w sprawie przekształcenia Specjalistycznego Szpitala 
Zespolonego im. S. Batorego w Wałbrzychu. Jest to formalność, dotyczy zmian 
organizacyjnych. 
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji, które pozytywnie 
zaopiniowały projekt tej uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwała nr 104/XXI/2004 przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Dolnośląskiego w sprawie przekształcenia 
Specjalistycznego Szpitala Zespolonego im. S. Batorego        w Wałbrzychu została 
podjęta przy 7 głosach za, 2 głosach przeciw, l głosie wstrzymującym. 
Ad. 6 
P. Sekreatrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Dolnośląskiego   w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 

dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Stroniu Śląskim,   informując, że dotyczy 
prowadzonej restrukturyzacji, szczegółowo jest   to opisane w uzasadnieniu. 
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji Rady, informując, że 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 



Uwag nie zgłoszono. 
Uchwała nr 105/XXI/2004 przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Dolnośląskiego   w sprawie przekształcenia 
Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Stroniu Śląskim została 
podjęta przy 6 głosach za, 3 głosach przeciw, l głosie wstrzymującym. 
Ad. 7 
W sprawie likwidacji Powiatowego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ząbkowicach 
Śląskich głos zabrał P. Wójt. Za zasadne uznał, ze względu na powiększające się zadłużenie 
i jakość świadczonych usług , zmiany, jest to szansa dla szpitala idąca w kierunku 
profesjonalnego prowadzenia i profesjonalnie świadczonych usług. Powoła się firmę, która 
przejmie obsługę, starostwo nie będzie odpowiadać za zobowiązania szpitala, chcą od tego 
uciec. 
Przew. Rady - na posiedzeniu komisji Rada nie podjęła konkretnej decyzji, bo był pat w 
związku z tym proponował by przemyśleć sprawę   zmian do Statutu. 
Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała nr 106/XXI/2004 w sprawie likwidacji Powiatowego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Ząbkowicach Śląskich została podjęta przy 6 głosach za, 3 głosach 
przeciw, l głosie wstrzymującym. 
Ad 8 
P. Sekretarz- powołano Dyrektora ZSS, który jest nauczycielem mianowanym lecz nie jest to 
ostatni stopień awansu zawodowego, może zdarzyć się paradoks, że z-ca dyrektora będący 
nauczycielem dyplomowanym może zarabiać więcej niż dyrektor. Istnieje możliwość 
regulacji tego wynagrodzenia poprzez dodatek funkcyjny. 
Przew. Rady- propozycja komisji była aby dodatek dla dyrektora wynosił do 1.300 zł. 

a z-cy do 900 zł. 
Radny Sulima - podkreślił, że P. Dyrektor poświęcała się pracy na rzecz szkoły dlatego nie 
zdążyła przygotować dokumentacji na stopień awansu nauczyciela dyplomowanego. 
Kompetencje P. Dyrektor są dużo większe i wiedza też niż poprzedniego Dyrektora a więc 
wynagrodzenie nie powinno być mniejsze. 
Propozycja aby ten dodatek dla Dyrektora wynosił od 1300 zł. aby zostawić wolną drogę P. 
Wójtowi 
P. Wójt - propozycja podwyżki dodatku funkcyjnego jest z tego powodu, ze płaca jest zbyt 
mała. Oczekuje pozytywnych wyników, za dobre wynagrodzenie bo większa 
odpowiedzialność na różnych poziomach. W jego opinii jest to odpowiednia propozycja. 
Zwiększeniu ulega też dodatek motywacyjny do momentu opublikowania dzisiejszej uchwały 
Kwotę dodatków omówi z P. Dyrektor w szczegółach, dodatek wzrasta dość znacząco. 
Przew. Rady- czy przy proponowanych widełkach z-ca dyrektora może mieć większy 
zarobek. 
Przypomniał, że w każdej chwili zarówno dodatek jak i uchwałę można zmienić. 
P. Sekretarz- dodatek funkcyjny powinien być mniejszy od wynagrodzenia zasadniczego. 
Napewno to wynagrodzenie będzie większe niż Dyr. Kluska. Ograniczone jest pole manewru 
P. Wójta z tytułu funkcjonującej Karty Nauczyciela. 
P. Wójt - dyrektor powinien być zatrudniany na innych zasadach, w stosunku do Dyrektora 

nie powinno odnosić się stopnia awansu zawodowego 
Radny Sulima- propozycja zapisu  dodatku funkcyjnego od 1300 zł co zagwarantowało by to 
minimalne wynagrodzenie jak P. Kluska. Może pan Wójt dowartościować P. Dyrektor. 
Poprzedniemu Dyrektorowi mimo, że go nie znano dano wynagrodzenie 3.400 zł, każdy chce 
mieć odpowiednią  wypłatę, gdyby był P. Klusek to dalej by pobierał tą wypłatę. 



P. Wójt- sytuacja może się zmienić, bo P. Dyrektor może zrobić stopień    awansu, to kwestia 
skutków finansowych, już jest problem finansów w oświacie, na dzisiaj propozycja 
pozostania przy tym a w perspektywie można się zastanowić i kwestie te omówić. Radny 
Sulima- zapytał jakie jest wynagrodzenie   P. Dyrektor. 

Przerwa 
P. Sekretarz-jest to kwota łącznie z wszystkimi dodatkami 2.484 zł plus dodatek funkcyjny 
1000 zł to P. Dyrektor zarabiałaby więcej od P. Kluska o 200 zł., co potwierdziła P. 
Dyrektor. 
P. Wójt - propozycja zmiany jest po to aby Dyrektor zarabiał więcej. Robimy wszystko aby 
dowartościować P. Dyrektor. Przestrzega przed robieniem precedensów, komisja proponuje 
ruchy ograniczeń przesuwania środków na komisji, a nagle się proponuje dodatek 1300 zł i 
dawanie ile chcesz., widzi tu brak konsekwencji. Nie może być tak aby uchwałą Rady 
ograniczać    kompetencje, bo kończy się jego rola, który ma w jakiś sposób docenić szefów 
jednostek, których zatrudnia. Jest to zbyt daleko idąca propozycja, propozycja o której 
mówiono , dodatku funkcyjnego jest wyważona, do przyjęcia, mająca na względzie kwestie 
budżetu. Prosi o zwiększenie możliwości tego ruchu i prosi o akceptację. Radny Sulima- przy 
wynagrodzeniu p. dyrektor 2.400 zł propozycja zapisu dod. funkc. od 1000 zł. i od 700 zł 
aby nie zamykać drogi do manewru i motywowania Dyrektora. Radny Gluza - zapytał jaka 
różnica  w tej zmianie od, do., do starej propozycji. P. Wójt- zasadnicza, nie ma ograniczeń 
w przypadku Dyrektora a Dyrektora wobec wicedyrektora, nie powinno tak być, powinno to 
mieścić się w widełkach, a wzrasta ten dodatek znacząco w odniesieniu do poprzedniego- 
600 zł wzrost o 700 zł. Radny Gluza- wersja komisji do 1300 zł to możliwości finansowe 
budżetu, nie otwiera to furtki do chorendalnych kwot 
P. Wójt- to się mieści i na tym poziomie powinniśmy pozostać, wiele składników 
przyjmowano ujmując to w widełki od, do. 
Radny Sulima - to nic nie zrobi w budżecie, P. Wójt kontroluje budżet i ma otwarta drogę. 
P. Skarbnik- to kwestia środków finansowych, nie zamykanie tych kwot może powodować 
znaczące kwoty. 
Przew. Rady - zgłosił wniosek aby dodatek funkcyjny dla dyrektora wynosił od 1000 zł. do 
1500 zł. 
Wicedyrektora od 700 zł do 1200 zł. Wniosek 
Przew. Rady został przyj ety jednogłośnie 

Uchwała nr 107/XXI/2004    zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów 
określających zasady   wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 
zastępstw oraz zasady przyznawania dodatków do wynagrodzenia i nagród 
nauczycielom zatrudnionym w Zespole Szkól Samorządowych w Ciepłowodach została 
podjęta jednogłośnie. 
Przew. Rady - pogratulował P. Dyrektor awansu na stanowisko Dyrektora. 
P. Wójt - wręczył P. Beacie powierzenie stanowiska Dyrektora ZSS. P. 
Lupa - podziękowała za miłe przyjęcie na tym stanowisku. 

AD. 9  P. Wójt- projekt uchwały w sprawie projektu inwestycyjnego „Program ochrony wód 
Zlewni rzek Ślęzy i Oławy" zgłoszonego do Funduszu Spójności jest deklaracją, 
przystąpienia bez jakichkolwiek zobowiązań. Jest to dokument niezbędny do przedstawienia 
w Brukseli celem zaakceptowania tego programu w którym uczestniczy l l gmin. Przew. 
Rady- poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie projektu inwestycyjnego „Program ochrony wód 
zlewni rzek Ślęzy i Oławy" zgłoszonego do Funduszu Spójności. Uwag nie zgłoszono. 



Uchwała nr 108/XXI/2004 w sprawie projektu inwestycyjnego „Program ochrony wód 
zlewni rzek Ślęzy i Oławy" zgłoszonego do Funduszu Spójności została podjęta 
jednomyślnie. Ad. 10 
P. Skarbnik- poinformowała, że uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania dotacji 
celowych na działalność pożytku publicznego w sferze zadań publicznych Gminy 
Ciepłowody była podjęta w czerwcu. Zasady i tryb stanowiły załącznik do uchwały, co nie 
może tak być, stąd zmiana tej uchwały na dzisiejszej sesji, która powoduje wprowadzenie do 
uchwały w postaci paragrafów tych zasad i trybu . 
Przew. Rady - przedstawił stanowisko wspólne komisji informując, że komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt tej uchwały. 
Uchwała nr 109/XXI/2004 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu przyznawania 
dotacji celowych na działalność pożytku publicznego w sferze zadań publicznych 
Gminy Ciepłowody została podjęta jednomyślnie. Ad. 11 
P. Skarbnik - przedstawiła projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy 
oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budżetu na 2005 r.   Uchwała taka była podjęta na 2004 r., obecna przygotowana jest na 2005 
r. 
Przedstawiła propozycje zgłoszone na posiedzeniu komisji. 
Radny Gluza - propozycje zgłoszono i analizowano na posiedzeniu komisji, jaki komentarz 
do nich ma P. Wójt. 
P. Wójt-jeśli to usprawni działania Rady to nie ma nic przeciwko temu Przew. Rady - z 
uwagi na zarzut radnego Stramy, że projekt budżetu powinien być dostarczony do 15 
listopada Radzie a nie Przew. Rady przyjęto na komisji poprawkę do tego projektu uchwały. 
Radny Sulima - to nie wymysł radnego Stramy , a to żeby przestrzegać ustawowych 
przepisów. Forma zapisu nie jest obojętna., chodzi o przestrzeganie podstawowych zapisów. P. 
Sekretarz- odczytała zapis ustawowy w tej kwestii. 
P. Wójt- ze względów praktycznych lepiej nie robić zapisów sztywnych jeśli chodzi o 
terminy. To jest kwestia interpretacji i prawidłowego zapisu. Zawsze prace nad projektem 
budżetu trwają do ostatniego dnia, ulegaj ą zmianie wytyczne z MF., dlatego ze względów 
praktycznych lepiej byłoby do 15 listopada przekazać Przewodniczącemu i określić termin ilu 
dni dla Radnych. 
Przew. Rady- zmiany do projektu budżetu są nanoszone do ostatniego dnia co może 
potwierdzić P. Skarbnik 
Radny Sulima- to nie jest argument, bo zmiany nanosimy też i po 15 listopada, do 15 
listopada Rada powinna otrzymać projekt budżetu. 
Radny Bartusiak- zgłosił stanowisko Klubu aby nie zmieniać zapisów i nie ograniczać się 
terminowo dlatego zgłasza wniosek formalny o przegłosowanie uchwały w wersji 
przygotowanej przez P. Wójta. 
Radny Sulima - zgłoszony wniosek miał na względzie zarówno ustawę jak i przepisy, dlatego 
zachodzi pytanie czy będziemy działać zgodnie z ustawą o samorządzie Radny Gluza - to 
kwestia organizacji pracy rady, bo Przewodniczący to też Rada dlatego uważa, że ten 
wniosek jest zasadny, zachowujemy i treści ustawy i nie komplikujemy sobie sprawy pracy 
Rady. 
P. Sekretarz- uchwała była przedkładana nadzorowi i nikt jej nie kwestionował, to kwestia 
interpretacji Bezpieczniej aby był taki zapis jaki jest. 
Przew. Rady - podkreślił     , że nie widzi przeszkód aby P. Wójt na sesji przedkładał 
informacie    o przeniesieniach miedzy rozdziałami co może się znaleźć w programie sesji. 



Przew. Rady - poddał pod głosowanie wniosek radnego Bartusiaka, który został przyjęty przy 
6 głosach za, 4 głosach przeciw. 

Uchwała nr   110/XXI/2004 w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budżetu na 2005 r. została podjęta przy 6 głosach za, 4 głosach przeciw. 
Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie przedstawiła P. Skarbnik. 
Radny Urzędowski- zapytał w kwestii remontu dachu na świetlicy w Wilamowicach, czy 
został on odpowiednio, dobrze zrobiony 
P. Wójt- wybrano rozwiązanie najbardziej optymalne i skuteczne w sensie skuteczności 
ochrony tego budynku., w jego opinii zostało to dobrze wykonane. W przyszłym roku 
rozstrzygnie się kwestia blachy na świetlicę w Piotrowicach. 
Radny Sulima - zapytał czy zostanie stara blacha 
P. Wójt- wykorzystano tą blachę i dokupiono część nowej, ze względu na zmianę spadku 
dachu, plus obróbki. 
Przew. Rady - wystąpił z zapytaniem do radnej Markowskiej jak wygląda ten dach. 
Radna Markowska- określiła, że wizualnie dobrze, jednak czas pokaże. Zapytała czy był już 
odbiór i czy sołtys był na odbiorze. 
P. Fijałkowski - odbiór był, jednak nie informowano sołtysa. 
Przew. Rady - zapytał w kwestii finansów ŻUK czy trzeba będzie dokładać do niego. 
P. Fijłkowski- w zależności od okoliczności, mogą się zdarzyć kradzieże, wszystko zależy od 
okoliczności, tego się nie da przewidzieć. 
P. Wójt - w tym tygodniu po rozmowach z przedstawicielami Saara Bros , może się okazać 
wymiana fragmentu starego wodociągu w Starym Henrykowie, a więc nie można tak 
zakładać. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwała nr 111/XXI/2004 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004 r. została 
przyj ęta jednomyślnie. 
AD. 13 i 14 
Radny Sulima - zapytał w kwestii przybliżenia inwestycji koło SKR. 
Radny Dmytruk -   zapytał czy coś wiadomo nt hasła odnowa dziedzictwa kulturowego 
Radny Kozyra- zapytał w kwestii akcji pn. kubek mleka. 

Wyszedł radny Gluza. 
P. Wójt - PKP może sprzedać a my zostaniemy bez profitu, ze ściągalnością wiadomo jak 
jest, a jest szansa pomniejszenia zadłużenia PKP względem nas, będzie to pomoc 
usankcjonowania mieszkania P. Wilkom i wpływ do budżetu. PKP chciałoby przekazać całą 
nieruchomość czym nie jest zainteresowany. Przew. Rady - zapytał o koszty z tyt. podziału. 
P. Wójt - koszty ponosi PKP, po wycenie nastąpi decyzja czy przejmiemy i kwestia sposobu 
sprzedaży, osoby tam zamieszkałe nie mają statusu prawnego na ten lokal, chcą to kupić, 
możemy to sprzedać w drodze przetargu. 
Radny Turyński - może też zaistnieć taka sytuacja, że gmina przejmie tą nieruchomość, może 
sprzedać w drodze przetargu i wcale nie musi to kupić ta rodzina , która tam mieszka bo nie 
mają żadnego statusu, i kto inny kupi. 
P. Wójt- projektowanie ośrodka zdrowia jest w fazie, zgodnie z umową do listopada powinien 
być przedstawiony projekt łącznie z pozwoleniem na budowę no i mając dokument możemy 
uwzględniać to przy pracach w budżecie na przyszły rok i występować już o środki. 
Odnośnie Agencji to Nasiona Kobierzyce stosownie do ustawy z której wynika, że 20% 
przeznaczaj ą na prywatyzację, spełnili ten wymóg, bo przejęła spółka pracownicza, natomiast 
Bobolice wydzieliły 90 parę hektarów do sprzedaży w obrębie Koźmic i Tomice (w 
większości łąki, skłony) Na dzisiaj Agencja sprzedaje i jest już ogłoszony przetarg na działkę 



9 ha między Czesławicami a Muszkowicami. Zawiadomienie wywieszono na tablicy 
ogłoszeń. 
Przew. Rady - odnośnie Bobolic to sprzedaż ma być rozłożona w czasie, w 2006 r. ma być 
zakończona. 
P. Wójt - potwierdził, że może tak być, będą sukcesywnie sprzedawać jeśli chodzi o Tomice, 
Koźmice natomiast Muszkowice już jest sprzedawane. 
Radna Markowska - zapytała czy informacja o sprzedaży tej działki w Muszko wicach poszła 
do sołectw. 
P. Wójt - wyślemy, sposób zwyczajowo przyjęty to jest na tablicy ogłoszeń. 
Radna Markowska - przypomniała, że w tej kwestii było takie ustalenie 
P. Wójt - odnośnie inwestycji koło SKR, to ma być tam prowadzona działalność zaopatrzenia 
uzdrowisk w sprzęt   robiony w Kątach Wrocławskich. Inwestycja finansowana ze środków z 
Saparadu. 
Odnośnie wiatraków to l z osób się nie zgodziła na wstępną propozycję lokalizacji. Jak się 
odbędzie przetarg na plan miejscowy, będziemy prowadzić z nimi rozmowy na temat kosztów 
ewentualnych. Po półtora roku siła wiatrów potwierdza się, idzie to w dobrym kierunku. 
Radny Dmytruk - słyszał, że koło SKR będą prowadzone usługi transportowe a po to 
wybudowali aby dostać pieniądze z Sapardu. 
P. Wójt - to jest prywatna sprawa tych osób i nam nic do tego. 
Radny Dmytruk - zakładano, że   znajdą tam zatrudnienie osoby z terenu gminy. 
P. Wójt- nie jest powiedziane, że nikt tam nie   będzie zatrudniony. Jeśli nie spełnią 
wymogów uchwały Rady Gminy, to nie będzie miał ulgi, będzie traktowany jak każdy inny i 
będzie płacił podatek. To nie jest na naszym gruncie, i wszystko to ,to kwestia inwestora., 
sposób finansowania to też prywatna sprawa. 
Odnośnie programu odnowy dziedzictwa kulturowego to   wie o takim, ale to kwestia 
środków, bo do każdego programu trzeba mieć swój udział własny. Jest też mnóstwo 
programów o które może występować szkoła. 
P. Dyrektor Lupa- akcja pij mleko polega na tym , że każde dziecko musi mieć 0,60 gr a ci, 
którzy organizują tą akcją dokładaj ą tylko 0,19 gr.. Więc jest dość duży wkład środków 
własnych. Podjęła decyzje, ze nie przystępują, wystąpiła z pismami o środki do sponsorów i 
w tej kwocie zamiast kartonika zimnego mleka mogą dać dzieciom zupę, jako gorący 
posiłek. 
Radny Gluza- zapytał jak wygląda    status   tej nieruchomości koło SKR, P. Marszałka. 
P. Wójt- Egzekucja z nieruchomości chcemy sprzedać, pokryć długi a resztę oddać 
właścicielowi nieruchomości. 
Przew. Rady- problem wody    w Wilamowicach w czasie ostatniej awarii. 
Radny Bartusiak - sprostował, że chodziło o dostarczenie wody pitnej, bo dostarczano wodę 
gospodarczą. 
P. Fijałkowski- awaria była w sobotę nie byli w stanie przez weekend naprawić silnika i 
pompy, awarię usunięto we wtorek. 
Woda do spożycia była wydawana na ujęciu, natomiast straż dowoziła wodę gospodarczą. 
Planowano usunięcie tej awarii na poniedziałek  ale nie zrobiono tego, nie dostarczano wody 
ze względu na koszty. Te awarie, które tam występują, kosztuj ą nas dużo więcej niż zyski 
jakie tam mamy za sprzedaną wodę. 
Przew. Rady - spytał o przyczyny tej awarii. 
P. Fijałkowski- nie ma tam pompy zapasowej na ujęciu. 
Radny Sulima- przypomniał, że niedawno przyjmowano regulamin, w którym są określone 
godziny dostarczania wody. 
P. Fijałkowski- zastępczy punkt poboru wody był w Starym Henrykowie. 



P. Szuwarowska- zasygnalizowała bardzo ważny problem a mianowicie dzieci głodnych jest 
coraz więcej a środków coraz mniej, prosi o przeznaczenie na ten cel środków. Z Opieki 
finansowane są tylko zupy, komisja a.a.   pełne posiłki. Dzieci głodnych przybywa, nie 
można dopuścić aby dzieci były głodne. Prosi aby na ten cel znaleźć środki ok. 5 tyś. zł do 
końca roku na pełne obiady. 
Radny Turyński- zgłosił potrzebę wycięcia krzaków przy wyjeździe z drogi Janówka na 
Targowicę (skrót) co powoduje złą widoczność. 
Sprawa lampy koło P. Kowalskiej znajdującej się w zadrzewieniu. 
Sprawa ulicy Szkolnej gdzie należy zmobilizować użytkowników do doprowadzenia jej do 
porządku. 
P. Wójt- kwestie zadrzewienia zgłosi do Zarządu Dróg,   odnośnie lampy koło P. Kowalskiej 
do energetyki. 
Radny Turyński- poruszył sprawę ograniczenia prędkości na ulicy Ząbkowickiej do 40 km. 
P. Wójt- wystąpiono o ograniczenie prędkości na terenie całej wsi. Jest już pozytywna opinia 
komisji, znaki ograniczające   prędkość będą postawione. 
Radny Dmytruk - poruszył sprawę nie wykoszonego boiska sportowego we wsi 
Baldwinowice. 
P. Wójt- jest to kwestia sołtysa i rady sołeckiej danej wsi, na to są środki. 
Radny Sulima- poruszył sprawę założenia lampy koło GOKU 
P. Wójt- jest już założona. 
Radny Sulima - poruszył sprawę ustawienia drogowskazów, przejeżdżający maj ą problem z 
prawidłowym poruszaniem       się w odpowiednich kierunkach. 
P. Wójt- odpowiedział, że zgłosi do Powiatu. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXI sesję Rady 
Gminy Ciepłowody. 

 

 

 


